

Revision of Cheque Book Charges for UOB Deposit Accounts (Individual Customers)

With effect from 1st August 2016, requests for cheque books to be delivered by the next business day¹ will be subject to an additional charge of S\$20 per cheque book².

¹ Subject to the request form being submitted to and accepted by UOB before 4pm on the day before.

² In addition to the prevailing Cheque Book Charge of S\$10 per cheque book.

For more information, please approach any UOB Group Branch staff or call the UOB customer service hotline at 1800 222 2121.

Deposit Insurance Scheme

Singapore dollar deposits of non-bank depositors and monies and deposits denominated in Singapore dollars under the Supplementary Retirement Scheme are insured by the Singapore Deposit Insurance Corporation, for up to S\$50,000 in aggregate per depositor per Scheme member by law. Foreign currency deposits, dual currency investments, structured deposits and other investment products are not insured.

大华银行存款账户支票簿收费修订 (个人客户)

自 2016 年 8 月 1 日起生效，客户如要求在下个营业日¹递送支票簿，每本支票簿银行将另外收费 20 新元²。

¹ 申请表需在前一天下午 4 时前递交大华银行并被大华银行接受。

² 在现行每本支票簿收费 10 新元之外。

了解详情，请向大华银行集团分行职员洽询或拨打大华银行客户服务热线 1800 222 2121。

存款保障计划

根据法律规定，凡是非银行（例如：个人、企业及组织）存户，在每计划会员所持有的新元存款以及在退休辅助计划下所存放的新元存款都获得新加坡存款保险公司承保总额高达 5 万新元。外币存款、双货币投资、结构性存款及其它投资产品都不受保。